



AVAILABLE TO

- ✓ Respite Worker
- ✓ Parents
- ✓ Agency Staff
- ✓ Friends & Family

Respite Training

The Central West Region Autism Respite Training Initiative Committee is pleased to announce **FREE** training workshops funded by the Ministry of Children and Youth Services.

The workshops are designed specifically for Respite Workers, parents, family and friends and agency staff who are working in respite programs, focusing on increasing the knowledge and skills about Autism Spectrum Disorder.

Visit the website below for the training schedule and to register for any workshop posted

<http://www.kerrysplace.org/RespiteTraining>

Please call 1-888-928-5463 if you are unable to register through the website.

Respite Workers who attend workshops in the Central West Region are entitled to receive a \$25.00 Honorarium per session.

Central West Region is Peel, Halton, Dufferin, Wellington and Waterloo. Respite workers and families from adjoining regions are also welcome to attend

Committee Representation

Kerry's Place Autism Services
ErinoakKids
Halton Support Services
Autism Ontario - Halton Chapter and Wellington Chapter
Child Development Resource Connection Peel
Trellis Mental Health and Development Services
Developmental Services Access Centre
Extend-A-Family Waterloo
Dufferin Child and Family services

OFFERT AU(X) :

- ✓ Prestataires de services de relève
- ✓ Parents
- ✓ Personnel de l'agence
- ✓ Amis et proches

Formation en soins de relève

Le « Central West Region Autism Respite Training Initiative Committee » a l'honneur d'annoncer des ateliers de formation GRATUITS, financés par le ministère des Services à l'enfance et à la jeunesse.

Les ateliers sont conçus tout particulièrement pour les prestataires de services de relève, les parents, les proches et amis, et le personnel de l'agence qui travaillent dans le cadre de programmes de relève, et mettent l'accent sur le perfectionnement des connaissances et compétences concernant les troubles du spectre autistique.

Consultez le site Web ci-dessous pour vous renseigner sur le calendrier de formation et pour vous inscrire à un des ateliers proposés. Toutes les séances seront animées en anglais.

<http://www.kerrysplace.org/RespiteTraining>

Appelez le 1-888-928-5463 si vous ne pouvez pas vous inscrire par l'intermédiaire du site Web.

Les prestataires de services de relève qui participent à un atelier dans la région du Centre Ouest de la province sont admissibles à des honoraires de 25,00 \$ par séance. La région du Centre Ouest comprend Peel, Halton, Dufferin, Wellington et Waterloo

Les prestataires de services de relève et familles des régions avoisinantes sont également invités à participer.

Composition du Comité

Kerry's Place Autism Services
ErinoakKids
Halton Support Services
Autism Ontario – Sections régionales de Halton et Wellington
Child Development Resource Connection Peel
Trellis Mental Health and Developmental Services
Developmental Services Access Centre
Extend-A-Family Waterloo
Dufferin Child and Family Services